
Zápis z konference Regionálního svazu stolního tenisu v Chomutově konané dne 21.9.2021 
v herně KST Jirkov.

Program konference:
           1. Zahájení
           2. Volba mandátové komise
           3. Volba návrhové komise
           4. Volba volební komise

5. Kontrola účasti delegátů
6. Zpráva o činnosti za závodní období 2020-2021.
7. Zpráva STK – vyhodnocení sezóny 2020-2021, informace k novému ročníku 2021-
2022 pro soutěže družstev mužů OP1 a OP2.
8. Předání poharů.
9. Informace o účast a výsledcích oddílů v krajských soutěžích.
10. Mládež, krajské žebříčky mládeže.
11. Zpráva o hodpodaření
12. Příprava nového ročníku 2021-2022

            13.Diskuse
            14.Volby do výboru okresního svazu
            15.Návrh na usnesení.
            16. Ukončení konference. 

Ad1) Zahájení provedl pan Traspe, přivítal všechny zůčastněné a ujal se i řízení 
vlastního průběhu konference.

Ad2)    Členy mandátové komise byli jednomyslně zvoleni pan Starý, pan Šístek a   
             Kratochvíl.
Ad3)    Členy návrhové komise byly zvoleni pan Traspe, Judák, paní Vítová
Ad4)    Členy volební komise byli jednomyslně zvoleni pan Šístek, pan Kratochvíl a pan
            Sojka.
Ad5)    Mandátová komise přepočetla účastníky konference. Konstatovala, že z 18 pozvaných 
delegátů je přítomno 12 delgátů a konference je tak usnášení schopná.

Klíč pro delegáty konference s hlasem rozhodujícím 1:10 ( členové starší 18 let s uhrazenými

evidenčními poplatky):

KST Jirkov 3delegáti

TJ Baník Březenecká             3 delegáti

TJ VTŽ  1 delegát

TJ Kadaň 1 delegát

TJ Klášterec nad Ohří 2 delegáti

TJ Slovan Vejprty        1 delegát

TJ Spořice                    2 delegát

KST Libědice 1 delegáti



SK Strupčice 1 delegát

Ad 6)   Pan Traspe vyhodnotil uplynulou sezónu. 

Ad 7)   Vítězná družstva OP1 - Baník Březenecká D a OP2- KST Libědice C obdrží putovní 
poháry za vítězství v soutěžích. Vítězem OP1 se stalo družstvo Baník Březenecká D, které  
postupuje do KP2. OP2 vyhrálo družstvo KST Libědice C toto družstvo postoupilo do OP1.
Z OP1 sestupuje do OP2 družstvo Baník Březenecká E.
Ze soutěže KP2 sestupuje do OP1 družstvo KST Jirkov D.

Ad 8) Zástupcům vítězných družstev byly předány poháry.

Ad 9) Pan Traspe vyhodnotil účast okresních klubů v krajských soutěžích.

Ad 10) Pan Starý vyhodnotil účast okresní mládeže na krajských a republikových turnajích a 
jejich uvedl úmístění na žebříčcích mládeže. Vyzdvihl práci mládeže v oddílech SK 
Strupčice, KST Jirkov, TJ VTŽ Chomutov a TJ Baníku Březenecká.
 
Ad 11) Pan Traspe přednesl zprávu o hospodaření okresního svazu za sezónu 2020-2021.
Stav běžného účtu je 58 264 Kč. Okresní svaz má uhrazeny všechny závazky. 
Všechny oddíly řádně uhradily evidenční poplatky i vklady do soutěží OP1 a OP2.
Za řízení soutěří OP1 a OP2 navrhl pan Traspe vyplatit panu Starému 4000 Kč.

Ad 12) Do OP1 pro novou sezónu se přihlásilo pouze 9 družstev. Do OP2 se přihlásilo 8 
družstev. 

Ad 13) Diskuse
Pan Traspe oslovil všechny přítomné zástupce oddílů, aby konferenci informovali o stavech v 
oddílech stolního tenisu.
Přítomní zástupci oddílů ve svých příspěvcích zhodnotili své tréninkové možnosti, možnost 
práce s mládeží a ekonomické.
Pan Voříšek z TJ Klášterec požádal, aby na všechny finanční příspěvky okresního svazu 
dostal doklad o úhradě do účetnictví.

Ad) 14 Volby do okresního výboru
Pan Traspe informoval konferenci, že je množstvím funkcí a zatížením v práci unaven a že by 
byl rád, aby oddíly delegovali do výboru nové kandidáty, kteří by přijali za práci ve výboru 
odpovědnost.
Pan Starý uvedl, že by ve výboru mohl pracovat pan Jan Sučík z TJ Baník Březenecká.
Pan Brůha z TJ Baník Březenecká uvedl, že si myslí, že pan  Sučík, ještě nemá dostatečnou 
autoritu pro možnou funkci předsedy okresního svazu.

Po proběhlé diskusi vyjádřili souhlas dále pracovat v okresním výboru:
Ing. Jan Traspe
Ladislav Starý
Ing. Brand Roman
Volební komise provedla volby veřejným hlasováním, přičemž o každém z těchto delegátů 
bylo hlasováno samostatně.
S účastí Ing. Traspeho ve výboru vyslovilo souhlas všech 9 přítomných delegátů.
S účastí pana Starého ve výboru vyslovilo souhlas všech 9 přítomných delegátů.



S účastí Ing. Branda ve výboru vyslovilo souhlas všech 9 přítomných delegátů.

Rozdělení funkcí ve výboru bude provedeno na své první schůzi nového výboru.

Ad15)
Konference bere na vědomí :

-    Zprávu o činnosti za závodní období 2021-2022.
- Zprávu STK.
- Zprávu o hospodaření.
- Informace o účast a výsledcích oddílů v krajských soutěžích.
-

Konference odsouhlasila:
- nový výbor bude pracovat ve složení: Jan Traspe st. Ladislav Starý 

a Roman Brand.

Ad 16) Pan Traspe poděkoval přítomným za účast a ukončil okresní konferenci.

Zapsal: ing. Jan Traspe
V Jirkově 22.9.2021


